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Zápis 02/05
Zápis č. 2/05 z řádného zasedání Akademického senátu FMK, konaného dne 23. 2. 2005 Přítomni: členové AS FMK
- senátoři Illík, Janíková, Kulhánek, Střížová, Vičar, Závacký, Koukol, Gregarová, Křížek, Juza Omluveni: proděkan B.
Zeman Celkem přítomno: 10 Členové vedení FMK: děkan prof. Škarka, proděkan Světlík, tajemnice Ing. Šviráková Čas:
16:00 hod. Místnost: č. 301-U10 Program:

1. Zahájení
2. Kontrola úkolů
3. Informace děkana FMK prof. Škarky
4. Informace tajemnice
5. Informace proděkanů
6. Příprava voleb do AS FMK
7. Různé
8. Závěr

ad 1) Zahájení M. Gregarová přivítala přítomné a seznámila je s programem řádného zasedání AS. ad 2 ) Kontrola úkolů
z minulého řádného zasedání AS FMK:

zástupci studentů v AS požádali, aby se v prosinci uskutečnilo setkání studentů s AS FMK a vedením FMK.

Úkol splněn - setkání se uskuteční dne 24. 2. 2005 od 10 do 11. 30, U4 - 201 ad 3) Informace děkana FMK z porady
vedení UTB a FMK

podklady pro Dlouhodobý záměr UTB: změna termínu dodání na MŠMT ( 15.10.)
informace o návrhu úpravy Mzdového předpisu
informace o vytvoření dvou pracovních skupin pro zpracování materiálů k reakreditaci studijních oborů

ad 4) Informace tajemnice FMK

informace o tvorbě rozpočtu na rok 2005. Komplexní zpracování bylo předáno senátorům v tištěné podobě.
Předkládací lhůta běží od 23. 2. 2005. Připomínky k rozpočtu zaslat emailem Ing. Švirákové.
informace o financování KSVU

Diskuse:

Světlík - děkan odpovídá za rozvoj fakulty a měl by disponovat s finančními prostředky a z pohledu celé fakulty
určovat priority.
Gregarová - vybavení komunikační agentury. Ing. Šviráková zapracuje do Výroční zprávy, kolik Kč vložila fakulta
do vybavení komunikační agentury
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Dotaz senátora Vičara, zda se ne projektech propagujících UTB podílí finančně rektorát.
Odpověď Ing. Švirákové: rektorát se na financování těchto projektů nepodílí.

ad 5) Informace proděkanů Proděkan Světlík informoval o Směrnici rektora k vyčíslení pedagogických výkonů. Ad 6)
Příprava voleb do AS FMK PhDr. Gregarová předložila návrh textu letáku pro vyhlášení voleb (text je součástí zápisu).
Senátoři leták schválili. Leták byl vyvěšen na web a Úřední desce. Organizační pokyny k volbám vydá AS nejpozději do
30 dnů před konáním voleb. ad 7) Různé

senátor Illík - problém webových stránek - prezentace studentů na webu zrušena.
senátor Vičar - dotaz na prospěchové stipendium (Ing. Šviráková předloží na základě Stipendijního řádu návrh na
prováděcí vyhlášku.
proděkan Světlík upozornil na neetické jednání studentů (krádeže, podvody ).
senátor Křížek zdůraznil nutnost informovat studenty kombinovaného studia o volbách do AS FMK.
informace PhDr Gregarové o Meeting the Senators, ze dne 15. 12. 2004. Informace jsou součástí přílohy č. 1.

ad 8) Závěr Předsedkyně AS poděkovala za aktivní účast na zasedání. Zasedání bylo zakončeno v 18:30 hodin. Příští
řádné zasedání AS FMK: středa 23. 3. 2005 v 16. 00 hodin, U 10, č. 301. Příloha č. 1: Meeting the Senators Na vědomí:
děkan - prof. Škarka proděkan akad. sochař Podzimek proděkan Ing. Světlík proděkan akad. sochař Zeman tajemnice
Ing. Šviráková Ve Zlíně dne 23. 2. 2005. Zapsala: A. Večeřová Ověřila: PhDr. Gregarová

Příloha č. 1

Meeting the Senators Připomínky:

1. Ateliérová praktika-nelíbí se nám chování vedení, když na konci semestru nám dají ateliérová praktika najednou
(po 4 hodinách) a ne 1 hodina týdně, jak je napsáno v indexu. Rozdělení pouze na 2 skupiny po 24 lidech (velké
množství lidí na 1 ateliér).

2. Na úvodním soustředění nám nikdo nepodal žádné informace o tom, že existuje nějaký senát, či studentská unie.
Možná by bylo dobré o tomto informovat.

3. Návrh zapojit do výuky formou workshopu PROJECT MANAGEMENT. Je to celosvětový trend, mohl by se zavést
jako volitelný předmět, propojení s KOMAGEM, většina lidí má zájem.

4. Chtěli bychom více volitelných předmětů.
5. Chceme větší interakci s pedagogem při cvičeních a seminářích.
6. STAG nefunguje!

Zapsala: Silvie Maňáková
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